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注意事項
1.    本產品採用高品質、厚實穩固的結構鋼材與桌板所組成，為避免人身受傷或產品損壞，請至少雙人協同組裝。
2.    組裝過程請避免孩童靠近，避免發生碰撞或壓傷。
3.    台灣限用110V插座供電。
4.    本產品承重上限為100公斤，請勿超載使用。
5.    操作產品升降時，請確保桌面上方、下方與抽屜下方升降空間沒有孩童、寵物及任何障礙物。
6.    請勿讓孩童自行操作與清潔本產品。
7.    請勿倚靠、坐、站立在桌面或以任何不正常的方式使用。
8.    為確保使用安全，請定期檢查螺絲是否有鬆脫的現象。
9.    移動產品擺放位置時，為避免人身受傷或產品損壞，請至少雙人協同搬運，抬放時並請小心避免壓腳。
10.  產品進行搬運或者傾倒前，請先將桌腳降到最低，避免升長的桌腳在移動過程中因受力不均而導致損壞。
11.  本產品僅適用於乾燥、平坦的室內環境，如遇擺放位置地面不平整，可旋轉腳墊使其穩固。
12.  如果控制盒沒有正確水平固定，會導致升降功能無法正常使用！

清潔方式
1.    先以柔軟的毛巾或棉布沾清水，擰乾後進行擦拭，並避免水分滲入鋼材、電機元件而造成發霉、生銹或短路。
2.    再以沒沾過水、完全乾燥的毛巾或棉布將表面徹底擦乾，避免表面殘留水分形成水痕、水漬。

客戶服務
產品功能、操作有任何問題，歡迎透過客服專線、信箱聯繫或加入火星犀牛FB粉絲專頁詢問。

保固說明
產品保固條件會因購買地區而異，詳細的保固資訊請詳閱官網或洽當地代理商。

非保固範圍條款:
1.    人為損壞、不正常使用或不可抗拒之天災人禍 (例如: 風災、水患、火災、地震、戰爭、雷擊或異常電壓)。
2.    外觀材料的自然老化或正常磨損。
3.    產品序號有重貼、變造、毀損、無法辨識..等情況。
4.    自行或委託未經原廠授權維修之廠商拆卸，改裝或更換非原廠零件。
5.    未按照使用說明書規定操作。
6.    產品本體以外的配件、說明書、包材。

Please wipe with a towel or cotton cloth dampened with clean water, and avoid excessive water infiltration 
into the desk and cause mold or rust.

HOW TO CLEAN THE ELECTRIC DESK?

WARNING
● Please wear protective gloves when assembling the Desk. It is your own responsibility to use appropriate 
  protection to prevent any physical damage.
● All parts should be checked monthly to confirm their integrity and to make sure that the screws are not 
  loose.
● If any part of the product is or appears to be damaged, do not use the product.

WARRANTY AGREEMENT
The product warranty period is calculated from date of purchase.
MarsRhino warrants that the product will not have any material or quality defects during the warranty 
period. If a product requires warranty service, proof of purchase (purchase receipt or invoice) must be 
produced during the warranty period.

MarsRhino’s warranty is limited to providing new parts to repair the product.
When the product cannot be repaired, it may be exchanged for a product with the identical model number. 
If the product is no longer produced or unavailable, a product with similar functions or specifications may 
be substituted. The warranty period of the exchanged product is the original product’s remaining warranty 
period, or 90 days, whichever is longer.

This warranty is subject to local laws and regulations.
You also enjoy locally-granted warranty rights.

WARRANTY NOT APPLICABLE
● Where there has been human error, abnormal use, or force majeure (e.g., storm, flood, fire, earthquake, 
  war, lightning, electrical surges, etc.).
● Damage that naturally and inevitably occurs as a result of normal wear or aging.
● When the product number is reused, modified, damaged, illegible, etc.
● Where there has been disassembly, modification, or replacement of original parts, either oneself or by a 
  merchant not authorized by the original manufacturer. 
● Where the product has been used in a manner not in accordance with the instructions.
● To accessories, instructions, and packaging other than the product itself.

CUSTOMER SERVICE
Please contact the retailer where you purchased the product first, If you still cannot solve the problem, 
please contact us at the following email address.

Email: rma@marsrhino.com
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控制面板  CONTROL PANEL

記憶鍵1
Memory 1

記憶鍵2
Memory 2

記憶鍵3
Memory 3

記憶鍵4
Memory 4

顯示幕
Screen

上升
Up

下降
Down

回復原廠設定
Reset
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3.安全鎖功能 LOCK FUNCTION
先同時長按        與        鍵 5 秒。螢幕顯示 「LOC」 代表已啟動安全鎖。

再次執行相同步驟（長按兩鍵 5 秒）即可解除安全鎖。

Press and hold the       and       buttons together for 5 seconds, The screen will display “LOC”, indicating that the child lock is activated.
Repeat the same operation (press and hold both buttons for 5 seconds) to deactivate the child lock.

4.回復出廠設定 RESET OPERATION
長按 ( 回復原廠設定鍵 ) 5 秒後放開。

Press and hold the Rest button for 5 seconds, then release it to enter reset mode.

1.               : 上升、下降鍵 UP AND DOWN
自由調節上升、下降高度。升降範圍：72~122公分(不含桌板厚度)。

2.高度記憶 MEMORY SYSTEM
1. 先將桌子手動上升或下降到想要記憶的高度。

2. 長按任一個記憶鍵3秒，顯示幕開始閃爍即表示設定成功。

Adjust the up and down heights freely. The lifting range is from 72 to 122 cm (excluding the thickness of the tabletop).

1. 長按        鍵 3 秒後放開，桌面將自動升至最高位置。

2. 長按        鍵 3 秒後放開，桌面將自動降至最低位置。

記憶鍵1：預設為最高高度。

記憶鍵2：預設為最低高度。

記憶鍵3：預設為80公分。

記憶鍵4：預設為100公分。

Move the table to the desired position, then press and hold the button for 3 seconds. 
The screen will flash, indicating that the setting is saved successfully.

1. Press and hold the       button for 3 seconds, then release it to automatically raise the table to its highest position.
2. Press and hold the       button for 3 seconds, then release it to automatically lower the table to its lowest position.

The Memory 1 button is set to the maximum height by default.
The Memory 2 button is set to the minimum height by default.
The Memory 3 button is set to 80 cm height by default.
The Memory 4 button is set to 100 cm height by default.
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建議雙人進行組裝。

組裝前先請詳閱說明書，
並核對組裝零配件是否齊全。

組裝螺絲時請確實鎖緊，
避免產生搖晃與異音。

Recommended two people 
to assemble.

Be sure to tighten the 
screws firmly

Please read this manual 
carefully before installing.

A

B

S2 x4

S1

A

B

請確實鎖緊
螺絲

Be sure to 
tighten the 
screws firmly
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請確實鎖緊
螺絲

Be sure to 
tighten the 
screws firmly

The same assembly 
method for both left 
and right side. 

兩側組裝
方式相同

180°
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請確實鎖緊
螺絲

Be sure to 
tighten the 
screws firmly
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請確實鎖緊
螺絲

Be sure to 
tighten the 
screws firmly
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Be sure to
tighten the

screws firmly

請確實鎖緊
螺絲
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Be sure to
tighten the

screws firmly

請確實鎖緊
螺絲
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